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 İlgi      : 06.04.2017 tarih ve 0515-31 sayılı yazınız. 

 

  

  

İlgi yazınızda ülkemizde 1985 yılından beri uygulanan katma değer vergisinin gözden 

geçirilmesi, sorunların saptanarak oluşturulan çözüm önerilerin Maliye Bakanlığı ve Vergi 

Konseyi’ne gönderilmesi amacıyla çalışma yapıldığı belirtilerek, KDV uygulamaları hakkında 

Odamız görüşü istenmektedir. 

  

Bu kapsamda KDV uygulamaları hakkında odamız üyeleri nezdinde yaşanan sorunlar ve 

çözüm önerilerimiz aşağıda belirtilmiştir. 

  

 1. KDV oranları yönünden sektörel düzeyde geçici çözümler yerine;  

a. Zorunlu ihtiyaç maddeleri için düşük bir oran belirlenmesi, 

b. Bunun dışında kalan tüm mal ve hizmetler için mevcut orandan daha düşük tek bir 

KDV oranı belirlenmesi(örneğin temel gıda ve zorunlu ihtiyaçlarda %5, diğerlerinde 

%10 gibi) 

c. Serbest meslek kollarından mimarlık, mühendislik, avukatlık, muhasebe hizmetleri 

genellikle işverenlere verildiğinden zaten indirime konu olmaktadır. Bu nedenle söz 

konusu serbest meslek kollarındaki oranların ya yarı yarıya indirilmesi ya da ½ 

oranında tevkifat getirilmesi önerilmektedir. 

 2. KDV Kanunun, tahsilat ve tahakkuk esası yönünden gelir ve kurumlar vergisine uyumlu 

hale getirilmesi önerilmektedir. 

  

  3.KDV iadesi yönünden ise;  

a. Başta inşaat sektörü olmak üzere KDV iade sürecinin kısaltılması, 

b. KDV iade kriterlerinin standartlaştırılması, KDV analiz standartlarının gerçek hayata 

uyumlu olarak belirlenmesi gerektiği değerlendirilmektedir. 

4. Liman ve denizcilik hizmetlerinde uygulanan KDV istisnalarının uygulamada karışıklığa 

neden olması nedeniyle kargaşanın giderilmesi için tüm hizmetlerin istisna kapsamına 

alınması önerilmektedir.   

  

Tarih    : 

Sayı     : 

Konu : KDV KANUNU HK. 
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5. Öte yandan lüks tüketim maddeleri olan pırlanta, altın ve değerli taştan da KDV alınması 

gerektiği değerlendirilmektedir.   

  

Gereğini bilgileriniz arz ederim. 

 

 
 

 

 

 

Saygılarımla, 

 

Akif ARICAN 

Yönetim Kurulu Başkanı 


